
Consilierii  locali,  în
ședință:  Vor  REVOCA  două
proiecte  ce  vizează  taxele
speciale
27 decembrie 2024 19:32

Consilierii locali ai Mangaliei se
vor  întruni  luni,  30  decembrie
2024, de la orele 15.00, în ședință
extraordinară,  în  cadrul  căreia
urmează  să  aprobe  revocarea  HCL
privind instituirea taxei speciale
de  dezvoltare  și  promovare  a
turismului pe 2025 și revocarea HCL
privind instituirea taxei speciale 
pentru  activitățile  de
comercializare  a  produselor  și
serviciilor din municipiu.
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(VIDEO)  Paul  Foleanu  este
noul viceprimar al Mangaliei
27 decembrie 2024 19:32

Pe  ordinea  de  zi  a  ședinței
extraordinare  convocate  de
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consilierii locali PSD, AUR si USR
s-a numărat alegerea viceprimarului
municipiului Mangalia.
Au fost propusi Dragoș Angelescu (PNL) și Paul Foleanu (PSD).

In  urma  votului  secret,  noul  viceprimar  al  municipiului
Mangalia  este  Paul  Foleanu,  care  a  obtinut  10  voturi.
Contracandidatul sau, Dragoș Angelescu, a fost votat de 7
aleși locali.

Pe aceeași temă:

Ședință a Consiliului Local: Alegerea noului viceprimar al
Mangaliei, pe ordinea de zi

(VIDEO)  NINGE  în  județul
Constanța!  Echipele  SC
Drumuri Județene, la datorie
27 decembrie 2024 19:32
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Echipele  DJCT  sunt  la  datorie  la
această oră, acționând pe drumurile
din județul Constanța, acolo unde
s-a  depus  un  strat  de  zăpada  și
gheață.
Potrivit  reprezentanților  SC  Drumuri  Județene  SA,  se
acționează pentru îndepărtarea și combaterea lunecușului.

Autovehiculele acționează cu lama și material antiderapant.

Nu s-au înregistrat probleme deosebite în trafic.

Vom reveni.

@editiadesud  #Drumuri  ♬  Interstellar  Des  Mots  –  Gabriel
Albuquerqüe & gabriel piano

Ședință a Consiliului Local:
Alegerea noului viceprimar al
Mangaliei, pe ordinea de zi
27 decembrie 2024 19:32
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Luni,  23  decembrie,  la  sediul
Primăriei  Mangalia  va  avea  loc
alegerea  noului  viceprimar  al
localității.
Ședința  extraordinară  în  cadrul  căreia  va  avea  loc  votul
secret  pentru  desemnarea  viceprimarului  Mangaliei  a  fost
convocată  de  majoritatea  consilierilor,  formată  din  aleșii
PSD, AUR și USR.

Ședința extraordinară va avea loc începând cu orele 14.30.

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Paul Foleanu este noul viceprimar al Mangaliei

(FOTO)  A  fost  finalizat
terenul multifuncțional de la
Moșneni
27 decembrie 2024 19:32
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La  Moșneni,  comuna  23  August,  a
fost  finalizată  amenajarea
terenului multifuncțional, unde vor
putea fi practicate sporturi precum
fotbalul,  baschetul,  tenisul  sau
voleiul.
Anunțul a fost făcut de primarul comunei 23 August, Mugur
Mitrana:

„Realizarea acestui proiect demonstrează angajamentul nostru
de  a  investi  în  infrastructura  locală  și  de  a  crea
oportunități  care  să  contribuie  la  bunăstarea  tuturor.

Acest  teren  multifuncțional  este  mai  mult  decât  o
infrastructură – este un loc unde comunitatea se poate reuni,
unde tinerii pot descoperi pasiuni, iar prietenia și fair-
play-ul pot fi celebrate.

Sperăm  ca  acest  teren  să  devină  un  loc  plin  de  energie,
zâmbete și succes!

Hai să facem mișcare!”



Teren Moșneni

Teren Moșneni
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Teren Moșneni

FOTO: Facebook

Iată  care  este  programul
casieriilor RAJA în perioada
sărbătorilor de iarnă
27 decembrie 2024 19:32
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RAJA SA aduce la cunoștința tuturor
abonaților  că,  în  perioada
sărbătorilor  de  Crăciun  și  Anul
Nou,  casieriile  RAJA  și
compartimentele  care  desfășoară
activități de lucru cu publicul vor
fi închise.
Abonații pot folosi soluțiile alternative pentru efectuarea
plăților, precum contul de client RAJA (accesibil pe pagina
web www.rajac.ro sau prin aplicația de mobil), transfer bancar
sau direct debit. Clienții care nu au acces la soluțiile de
plată la distanță pot achita facturile la punctele de plată
Pay Point, Payzone sau Westaco.

Documentațiile  specifice  pentru  diferite  servicii  pot  fi
transmise  folosind  metodele  de  comunicare  online  care  se
regăsesc pe pagina web a societății https://rajac.ro/contact/.

În această perioadă, activitatea structurilor RAJA SA care
asigură continuitatea serviciilor de alimentare cu apă și de
preluare/tratare  a  apelor  uzate  se  desfășoară  fără
întrerupere.

Pentru  eventuale  disfuncționalități  survenite  la  nivelul
infrastructurii de apă și canalizare, clienții societății pot
apela  numărul  de  telefon  al  Dispeceratului  –  0241/924,
accesibil  24  de  ore  din  24.  Echipele  de  intervenție  sunt
pregătite să acționeze cu promptitudine pentru remedierea în
timp util a tuturor avariilor sau a problemelor apărute în
sistem,  astfel  încât  utilizatorii  să  poată  beneficia  de
serviciile noastre la parametrii optimi.

Programul casieriilor RAJA în intervalul 24 decembrie 2024 –
07 ianuarie 2025, va fi următorul:



24 decembrie 2024: Program redus, 08.00 – 13.00
25, 26 decembrie 2024: Închis
31 decembrie 2024: Program redus, 08.00 – 13.00
03 decembrie 2024: Program normal, 08.00 – 16.00
01, 02, 06, 07 ianuarie 2025: Închis

Începând de miercuri – 08 ianuarie 2025 casieriile își vor
relua programul normal de lucru.

ATENȚIE!  Se  sistează
furnizarea energiei electrice
la  Mangalia  și  Costinești.
Iată zonele afectate
27 decembrie 2024 19:32

Pentru  asigurarea  capacității
rețelei  de  funcționare  și
alimentare cu energie electrică a
tuturor  clienților,  Rețele
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Electrice Dobrogea anunță sistarea
energiei  electrice  în  municipiul
Mangalia și stațiunea Costinești.
Iată zonele afectate:

întrerupere  totală  a  energiei  electrice,  vineri,  20
decembrie,  între  orele  08:00  –  16:00,  pe  strada  1
Decembrie 1918, la blocul X4 și societățile comerciale
aferente de la parterul imobilului;
întrerupere  totală  și  parțială  a  energiei  electrice,
luni, 23 decembrie, în intervalul orar 08:00 – 16:00, pe
străzile: M.I. Dobrogeanu – parțială, Mihail Sebastian,
Ionel Teodoreanu – în totalitate, depozit materiale MIMA
COS Construcții, magazin ROMSTAL, garaj DYP, bloc GOLD,
baza auto Polaris, atelier tâmplărie metalică, depozite
fabrica de gheață, SC CELMAR, spălătorie auto, cartier
Moară, ateliere service auto și ITP, revizia de vagoane
CFR – întrerupere totală.
Costinesti,  cu  străzile:  Gradinilor,  Crizantemelor,
Macului, Unirii, DC 4 – parțial, Catedrala Tineretului –
parțial,  Iasomiei  –  partial,  respectiv  bloc  ANL  –
întrerupere totală în intervalul 08:30 – 16:30.

Consilierii locali au REFUZAT
să  acopere  pierderile
Goldterm:  Se  solicită  un
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audit  care  să  stabilească
UNDE se duc banii societății
27 decembrie 2024 19:32

Nici bine nu s-au reunit în ședință
că,  pe  masa  consilierilor  din
Mangalia a „răsărit” un proiect de
hotărâre  prin  care  se  solicită
acoperirea, din banii localnicilor,
a  pierderilor  de  la  Goldterm,
societatea  care  furnizează,  la
prețuri astronomice, agent termic.
Este o tradiție a actualei administrații publice locale ca, la
finalul fiecărui an, să solicite acoperirea din banul public a
datoriilor astronomice ale Goldterm SA Mangalia. Și asta în
condițiile în care, la Mangalia, prețul gigacaloriei unul din
cele mai mari din România.

Potrivit unui comunicat al Primăriei Mangalia, de la începutul
sezonului rece 2022 – 2023 a fost eliminată subvenția acordată
la  costul  de  producție  al  gigacaloriei  pentru  persoanele
fizice  și  juridice  racordate  la  sistemul  centralizat  de
termoficare, prețul de facturare aprobat de ANRE urmând să fie
de 838,18 lei (TVA inclusă).
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Prețul  este  enorm,  dacă  este  să  ținem  cont  că  economia
Mangaliei este în plin proces de prăbușire.

Fără șantierul naval și cu turismul pus pe butuci din cauza
taxelor și impozitelor, dar și a lipsei de viziune a Primăriei
și Organizației locale care ar fi trebuit să se ocupe de acest
domeniu, cei mai mulți dintre locuitori au ajuns în pragul
sărăciei.

Goldterm nu dă vina pe actuala administrație pentru situația
în  care  se  află.  Nici  nu  ar  putea:  (încă)  directorul
societății, Dorinel Colgiu, ARESTAT și cercetat penal pentru
șpăgi de zeci de mii de euro, este un prieten apropiat al
edilului Cristian Radu.

În schimb, Goldterm dă vina pe… greaua
moștenire!
De  vină  ar  fi  “vechimea  rețelelor  din  cauza  lipsei  de
investiții în sistem”, dar și “supradimensionarea sistemului
față de consumatorii reali”. Cu alte cuvinte, prețul enorm al
gigacaloriei a dus la debranșarea în masa a mangalioților, dar
aceștia sunt de vină pentru falimentul de care se apropie
Goldterm.

Pierderile  Goldterm  Mangalia  sunt  de  5  milioane  de  lei.
Societatea și primarul Cristian Radu, inițiatorul HCL-ului, au
cerut ca, din taxele locuitorilor, să fie “acoperită” suma de
4,8 milioane de lei (aproape un MILION de euro!).

Consilierii locali, întruniți aseară în ședință, au amânat
proiectul și au solicitat, în schimb, realizarea unui audit
intern la Goldterm, pentru a se vedea, concret, pe unde se
“pierd” banii strânși de la populație.



Pe aceeași temă:

OFICIAL: Începe judecata lui Dorinel Colgiu, acuzat de luare
de mită

Consilierii locali nu se mai opresc din ședințe: Au convocat
încă una în aceast seară. Iată ce se votează!
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UPDATE: Lucrare programată în
localitatea Cumpăna și în mai
multe  zone  din  municipiul
Constanța,  18-19  decembrie
2024!
27 decembrie 2024 19:32

În cursul nopții trecute, echipele
RAJA au depus eforturi susținute în
toate  punctele  de  lucru  deschise
pentru  realizarea  lucrării
programate  în  perioada  18  –  19
decembrie 2024.
Lucrările de cuplare a conductei de 500 mm și înlocuirea unui
segment de 50 de metri din conducta principală, intervenții ce
au avut un grad ridicat de complexitate,  s-au finalizat cu
succes. În prezent au fost demarate manevrele de vane pentru
umplerea instalației și intrarea în presiune a rețelei.
Având în vedere lungimea, diametrul instalației și debitul de
apă, furnizarea apei va fi reluată progresiv, în fiecare zonă
afectată, pe măsură ce sistemul va intra în presiune.
Reluarea va depinde de topografia rețelei, iar la capetele de
coloană și etajele superioare pot apărea abateri de la acest
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program. Estimăm că sistemul va necesita aproximativ 3 ore
pentru a atinge presiunea optimă necesară furnizării apei la
parametrii corespunzători.
După  reluarea  furnizării,  apa  poate  prezenta  modificări
temporare ale calității, cum ar fi turbiditatea și schimbări
de culoare. Recomandăm abonaților să evite consumul de apă
potabilă și să o utilizeze doar în scopuri casnice până la
limpezire.

(VIDEO) Reprezentanții PNL au
revenit  în  Consiliul  Local
Mangalia  și  au  votat
comisiile  de  specialitate
alături de colegii lor
27 decembrie 2024 19:32

Consilierii  PNL  au  revenit  în
plenul Consiliului Local Mangalia.
Astăzi, alături de colegii lor de
la  PSD,  AUR  și  USR,  cei  opt
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consilieri PNL au aprobat comisiile
de  specialitate  ale  Consiliului
Local Mangalia.
Toate cele trei comisii au primit girul celor 17 aleși locali
prezenți la ședință.

Iată componența noilor comisii:

Comisia  de  Urbanism  și  Amenajare  teritorială  și
Juridică:  Nicolae  Moroianu  (AUR),  Semiran  Abdurefi
(USR),  Neculai  Tănasă  (PSD),  Griguță  Nicoleta  (PNL),
Andrei Daniel Sorin (PNL)
Comisia  Economică,  Fonduri  Europene,  Turism  și
Industrie: Paul Foleanu (PSD), Lucian Vișa (USR), Victor
Bădică (PSD), Dragoș Angelescu (PNL), Răzvan Ion (PNL),
Cosmin Trușcă (AUR), Gabriel Banu (PNL).
Comisia  Socială,  Sănătate,  Cultură  și  Învățământ:
Mohammad  Murad  (AUR),  Elena  Cerchez  (PSD),  dr.  Dan
Lefter  (AUR),  Zanfir  Iorguș  (PSD),  Leila  Ali  (PNL),
Lucian Luca (PNL), Ioniță Dragoș (PNL).

https://studio.youtube.com/video/_uGeJVtBNNA/edit

Pe aceeași temă:

Ultima oră! Astăzi se constituie comisiile de specialitate
ale Consiliului Local Mangalia
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Se oprește apa în localitatea
Cumpăna și în mai multe zone
din municipiul Constanța
27 decembrie 2024 19:32

Pentru executarea unor lucrări de
investiții,  RAJA  SA  va  întrerupe
furnizarea  apei  potabile  începând
din  această  seară  –  18  decembrie
2024, ora 22.00, până mâine – 19
decembrie 2024, ora 14.00.
Pe  timpul  desfășurării  intervențiilor,  vor  fi  afectați  de
lipsa  apei  consumatorii  din  localitatea  Cumpăna,  dar  și
abonații din următoarele zone din municipiul Constanța:

Cartierele Medeea, CET, Anda, Viile Noi, Veterani, Km
4-5 și Km 5;
Zonele Oil Terminal, Faleză Sud – Poarta 6, Industrială,
Doraly și Comercială Constanța Sud;

Reluarea furnizării apei potabile se va realiza progresiv, în
fiecare zonă afectată, cu precizarea că la capetele de coloană
și la etajele superioare pot să apară abateri de la acest
program.
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În perioada sistării furnizării apei, echipele de intervenție
vor efectua lucrările de cuplare a conductei cu diametrul de
500 mm la sistemul centralizat. Din cauza vechimii, de peste
60 ani, s-a impus înlocuirea unui segment pe o lungime de
aproximativ 50 metri, în zona intersecției bd. Aurel Vlaicu cu
str. Industrială.

Totodată, se va înlocui și sistemul de vane de legătură cu
conducta DN 600, ce asigură o mare parte din necesarul de apă
pentru Stația de pompare și tratare Constanța Sud (Bifurcație
Cumpăna). Lucrările au fost demarate în urmă cu mai bine de
două  săptămâni,  perioadă  în  care  s-a  realizat  pozarea
conductei în teren, s-au montat vanele pe noul tronson, urmând
să fie realizată doar partea de cuplare/sudură și montare
debitmetre  pentru  reglarea  presiunii.  Înlocuirea  acestor
secțiuni din conductele principale, DN 500 și DN 600, s-a
realizat în regim de urgență, existând riscul major ca acestea
să cedeze și o mare parte a consumatorilor să sufere de lipsa
apei potabile pe o perioadă nedeterminată.

 

Primăria  Pecineaga  a  oferit
500 de pachete de sărbători
pentru micuții comunei
27 decembrie 2024 19:32
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500  de  micuți  din  Pecineaga  au
primit,  din  partea  Primăriei  și
Consiliului Local, pachete pline de
dulciuri.
„Ca în fiecare an, Primăria Pecineaga a oferit preșcolarilor
și școlarilor din unitățile de învățământ din localitate, dar
și întregului colectiv al Școlii Gimnaziale nr. 1 Contraamiral
Petrică Stoica, pachete de sărbători.

În așteptarea lui Moș Crăciun, cei mici au fost extrem de
bucuroși  de  dulciurile  primite”,  ne-a  declarat  primarul
comunei Pecineaga, Marian Makkai.

A  luat  sfârșit  campania  de
sterilizări de la Pecineaga.
Sute de animăluțe vor avea o
viață mai bună
27 decembrie 2024 19:32

https://editiadesud.ro/tag/pecineaga/
https://editiadesud.ro/tag/marian-makkai/
https://editiadesud.ro/a-luat-sfarsit-campania-de-sterilizari-de-la-pecineaga-sute-de-animalute-vor-avea-o-viata-mai-buna/
https://editiadesud.ro/a-luat-sfarsit-campania-de-sterilizari-de-la-pecineaga-sute-de-animalute-vor-avea-o-viata-mai-buna/
https://editiadesud.ro/a-luat-sfarsit-campania-de-sterilizari-de-la-pecineaga-sute-de-animalute-vor-avea-o-viata-mai-buna/
https://editiadesud.ro/a-luat-sfarsit-campania-de-sterilizari-de-la-pecineaga-sute-de-animalute-vor-avea-o-viata-mai-buna/


Campania de sterilizări gratuite de
la Pecineaga a luat sfârșit. După 5
zile pline de muncă, 421 de animale
nu vor mai suferi si nu vor mai
aduce  pe  lume  urmași,  care,  la
rândul lor, aveau să ducă o viață
de chin pe străzi.
Acțiunea, susținută de voluntarii coordonați de Elena Motoc și
de sprijinul Gabrielei Ionescu din Mangalia, a beneficiat, din
plin, de ajutorul Primăriei Pecineaga.

O  comună  mică,  dar  cu  oameni  inimoși,  care  au  înțeles
beneficiile ce decurg din sterilizarea animăluțelor cu și fără
stăpân.

„Mulțumim  din  suflet  doctorilor  Irina  Corbu-Rudnic,  Mircea
Stefanache,  Cristina  Ștefania,  echipei  George  Anghel,  Anca
Cruceru, Alexia Suarasan, Omina Ed și tuturor voluntarilor.

Mulțumim Primăria Pecineaga pentru tot sprijinul acordat!

Și  cele  mai  multe  mulțumiri  și  gânduri  bune  partenerului
nostru Susy Utzinger Stiftung für Tierschutz – SUST fără de
care toate aceste lucruri nu ar fi posibile.

Sperăm ca oamenii vor înțelege ca sterilizarea rămâne singura
soluție pentru a stopa înmulțirea necontrolată a animalelor și

https://editiadesud.ro/tag/primaria-pecineaga/
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pentru a reduce chinurile animalelor fără stăpân.

Nu în ultimul rând mulțumim tuturor stăpânilor care și-au adus
animalele la sterilizat dar si oamenilor cu suflet mare care
au  prins  și  adus  animale  fără  stăpân!”,  a  transmis  Elena
Motoc, coordonatorul voluntarilor.

Pe aceeași temă:

(GALERIE FOTO) Campanie MASIVĂ de sterilizări la Mangalia:
„Ne-au călcat pragul oameni simpli, cu animăluțe aduse în
cărucioare sau colivii, numai pentru a le oferi o viață mai
bună”

Astăzi și mâine se sistează
furnizarea energiei electrice
la  Vama  Veche,  Tuzla  și
Eforie
27 decembrie 2024 19:32
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Rețele  Electrice  România  anunță
sistarea  energiei  electrice  în
sudul litoralului.
Vama  Veche,  cu  strazile:  Falezei,  Ion  Creanga  si  Tudor
Vladimirescu – întrerupere parțială

Eforie Sud, Eforie Sud, cu strazile Mihai Viteazu si Mihai
Eminescu – întrerupere totală

Mâine, 18 decembrie, se va sista energia electrică la Tuzla,
pe  străzile:  Aviatorilor,  Cerbului,  Recoltei,  Biruinței  –
parțial,  Labirint,  Inului,  Noua,  Câmpului,  Mihail
Kogalniceanu, Viilor, Grindului – parțial, Drumul Costinești,
Cișmelei,  Brigadierului  și  Școala  Generală  –  întrerupere
totală.

În timp ce Mangalia plătește
un  preț  ASTRONOMIC  la
încălzire, iar taxele pentru
anul  viitor  NU  au  fost
aprobate, liberalii rămân sub
papucul  primarului  care  le
interzice să vină la ședințe
27 decembrie 2024 19:32
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Prefectul  județului  Constanța,
Adrian Picoiu a răspuns astăzi, 16
decembrie 2024, adresei trimise de
cei 11 consilieri PSD, AUR și USR,
în  care  se  arată  că  orașul  este
BLOCAT din cauza faptului că aleșii
PNL nu vor să vină la ședințe.
În  adresa  respectivă,  consilierii  majoritari  arată  că
liberalii refuză, cu obstinație, să își facă datoria pentru
care au fost trimiși în Consiliul Local Mangalia. Timp de două
ședințe,  cei  opt  consilieri  PNL  au  REFUZAT  să  își  facă
apariția, o situație atipică așa cum au numit-o semnatarii
adresei.

Reamintim cititorilor faptul că președintele PNL Mangalia este
primarul Cristian Radu.

În cursul zilei de astăzi, prefectul Adrian Picoiu a înaintat
Consiliului Local Mangalia, dar și primarului Cristian Radu și
secretarului municipiului, Andreea Ciocănel și un răspuns în
care  solicită  revocarea  hotărârii  privind  constituirea
comisiilor de specialitate.

La cea mai recentă ședință a Consiliului Local, a fost nevoie
să se amâne votarea viceprimarului Mangaliei, întrucât, la o
ședință anterioară, comisiile de specialitate s-au constituit



fără  a  avea  propunerea  PNL-ului  pentru  nominalizarea
consilierilor  acestei  grupări.

Prefectul județului a admis, astăzi, că aceste comisii s-au
constituit fără a avea girul grupului PNL, dar, totodată, a
pus în vedere primarului să convoace o ședință în care să
anuleze decizia inițială:

“Legiutorul  stabilește  că  nominalizarea  membrilor  fiecărei
comisii se face de către grupul politic din care face parte și
nu de către un alt partid politic (…) Față de cele mai sus
expuse,  vă  adresăm  rugămintea  ca  la  prima  ședință  a
consiliului local de la primirea acestei adrese să procedați
la revocarea hotărârii menționate, cu informarea prefectului
asupra măsurii luate.

În  cazul  în  care  nu  ați  procedat  la  revocarea  hotărârii
vizate,  ne  rezervăm  dreptul  de  a  promova  o  acțiune  în
contencios administrative, conform prevederilor art. 3, alin.
1 din legea contenciosului administrativ nr. 554/2004”.

la solicitarea prefectului, iată că primarul Radu a decis să
convoace o primă ședință din actualul mandat.

Întâlnirea ar urma să aibă loc luni, 23 ianuarie, de la orele
15.00, la Club Nautic. Unicul proiect propus de primar este
cel al revocării horărârii privind constituirea comisiilor de
specialitate.

Prin  urmare,  primarul  este  decis  să  continue  lupta  surdă
împotriva consilierilor PSD, AUR și USR.

Iar acest lucru se vede clar din faptul că, pe ordinea de zi,
nu mai există niciun alt proiect de hotărâre, timp în care, la
Mangalia, prețul gigacaloriei continua să fie unul dintre cele
mai mari din țară, nu sunt aprobate taxele și impozitele pe
anul viitor, iar orașul pare, mai mult ca oricând, un oraș
neguvernat de nimeni.



Nu ne-ar mira, de exemplu, ca nici la această ședință de
consiliu, consilierii PNL să NU își facă prezența, riscând
astfel să își piardă mandatele.

Un amănunt cu totul neimportant pentru cetățenii orașului,
care așteaptă ca primarul și consilierii locali să își facă
datoria față de ei.

Consilierii PNL Mangalia sunt:

Nicoleta Griguta
Răzvan Ion
Sorin Andrei
Dragoș Ioniță
Gabriel Banu
Leila Ali
Dragoș Angelescu
Lucian Luca
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Atenție,  se  oprește  apa  în
Cumpăna și în mai multe zone
din municipiul Constanța!
27 decembrie 2024 19:32

Pentru executarea unor lucrări de
investiții,  RAJA  SA  va  întrerupe
furnizarea  apei  potabile  începând
de  miercuri  seara  –  18  decembrie
2024,  ora  22.00,  până  joi  –  19
decembrie 2024, ora 14.00.
Pe  timpul  desfășurării  intervențiilor,  vor  fi  afectați  de
lipsa  apei  consumatorii  din  localitatea  Cumpăna,  dar  și
abonații din următoarele zone din municipiul Constanța:

Cartierele Medeea, CET, Anda, Viile Noi, Km 4-5 și Km 5;
Zonele Oil Terminal, Faleză Sud – Poarta 6, Industrială,
Doraly și Comercială Constanța Sud;

Reluarea furnizării apei potabile se va realiza progresiv, în
fiecare zonă afectată, cu precizarea că la capetele de coloană
și la etajele superioare pot să apară abateri de la acest
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program.

În perioada sistării furnizării apei, echipele de intervenție
vor efectua lucrările de cuplare a conductei cu diametrul de
500 mm la sistemul centralizat. Din cauza vechimii, de peste
60 ani, s-a impus înlocuirea unui segment pe o lungime de
aproximativ 50 metri, în zona intersecției bd. Aurel Vlaicu cu
str. Industrială. Totodată, se va înlocui și sistemul de vane
de legătură cu conducta DN 600, ce asigură o mare parte din
necesarul de apă pentru Stația de pompare și tratare Constanța
Sud (Bifurcație Cumpăna). Lucrările au fost demarate în urmă
cu mai bine de două săptămâni, perioadă în care s-a realizat
pozarea  conductei  în  teren,  s-au  montat  vanele  pe  noul
tronson, urmând să fie realizată doar partea de cuplare/sudură
și montare debitmetre pentru reglarea presiunii. Înlocuirea
acestor secțiuni din conductele principale, DN 500 și DN 600,
s-a realizat în regim de urgență, existând riscul major ca
acestea să cedeze și o mare parte a consumatorilor să sufere
de lipsa apei potabile pe o perioadă nedeterminată.

Atenție!  Se  oprește  apa  în
mai multe zone din municipiul
Constanța!
27 decembrie 2024 19:32
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Pentru executarea unor lucrări de
investiții,  RAJA  SA  va  întrerupe
furnizarea  apei  potabile  începând
de luni seara – 16 decembrie 2024,
ora 22.00 și până marți dimineața –
17 decembrie 2024, ora 6.00.
Pe  timpul  desfășurării  intervențiilor,  vor  fi  afectați  de
lipsa apei consumatorii din următoarele zone:

Cartierele Medeea, CET, Anda, Viile Noi, Km 4-5 și Km 5;
Zonele Industrială, Doraly și Comercială Constanța Sud.

Reluarea furnizării apei potabile se va realiza progresiv, în
fiecare zonă afectată, cu precizarea că la capetele de coloană
și la etajele superioare pot să apară abateri de la acest
program.

În  perioada  sistării  furnizării  de  apă,  echipele  de
intervenție vor efectua lucrările de cuplare a conductei cu
diametrul  de  500  mm  la  sistemul  centralizat.  Din  cauza
vechimii, de peste 60 ani, s-a impus înlocuirea unui tronson
pe o lungime de aproximativ 50 metri, în zona intersecției bd.
Aurel Vlaicu cu str. Industrială. Lucrările au fost demarate
în  urmă  cu  aproape  două  săptămâni,  perioadă  în  care  s-a
realizat pozarea conductei în teren, s-au montat vanele pe
noul  tronson,  urmând  să  fie  realizată  doar  partea  de
cuplare/sudură.  Înlocuirea  acestui  segment  din  conducta
principală s-a realizat în regim de urgență, existând riscul
major  ca  acest  tronson  să  cedeze  și  o  mare  parte  a
constănțenilor să sufere de lipsa apei potabile, pe o perioadă
nedeterminată.



(VIDEO)  Situație  INCREDIBILĂ
la Mangalia: Consilierii PNL
REFUZĂ  să  participe  la
ședințele Consiliului Local!
27 decembrie 2024 19:32

Consilierii locali PSD, AUR și USR
s-au  reunit,  astăzi,  în  ședință
extraordinară, în cadrul căreia ar
fi  trebuit  să  voteze  noul
viceprimar al Mangaliei. Secretarul
primăriei,  Andreea  Ciocănel,  a
refuzat,  însă,  să  vizeze  de
legalitate  constituirea  comisiilor
de  specialitate,  întrcât,  spune
domnia  sa,  acest  lucru  s-a  făcut
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fără  ca  grupul  PNL  să  își
nominalizeze reprezentanții. 
Însă, așa cum se știe, deja, consilierii locali PNL refuză, cu
obstinație, să participe la ședințele de consiliu, la fel ca
și liderul grupului PNL, primarul Mangaliei, Cristian Radu.

Situația este una „atipică”, după cum au remarcat consilierii
prezenți la ședința de astăzi.

Paul  Foleanu:  „Situația  de  la  Mangalia  este  una  atipică.
Membrii PNL au fost și absenți la ședința de constituire a
comisiilor de specialitate.

Am consultat Codul administrativ și nu am găsit niciun motiv
care să ducă la nulitatea hotărârii adoptate. Noi, ceilalți
consilieri, în absența întregului grup PNL  ne-am permis să îi
nominalizăm în comisiile de specialitate.

Așa se face că am redactat un răspuns la punctul de vedere al
prefectului  județului  Constanța,  căruia  nu  i  s-a  adus  la
cunoștință întreaga situația de la Mangalia.

Răspunsul vizeză reanalizarea actului administrativ din partea
domnului prefect.

Referitor  la  situația  atipică  generată  de  absența
consilierilor locali PNL de la ședințele Consiliului Local din
data  de  13.11.2024  și  11.12.2024,  vă  solicit  reanalizarea
situației de fapt, adică aceea că aleșii PNL nu s-au prezentat
la ședința de constituire a comisiilor de specialitate.

Menționez  că  secretarul  primăriei  a  transmis,  anterior
ședinței, tuturor consilierilor aleși, un mail prin care se
solicita nominalizarea acestora în comisiile de specialitate.
La acea solicitare, consilierii PNL NU au răspuns și nici nu
s-au prezentat la ședința convocată.

Astfel, s-a generat o situație neprevăzută de legiutor în



Codul Administrativ. Din partea grupului de consilieri PNL nu
au existat propuneri pentru comisiile de specialitate, iar
propunerile le-am făcut noi, ceilalți consilieri, la fel ca în
cazul consilierilor independenți”, a spus Paul Foleanu.

Consilierii  locali  vor  trimite  acest  răspuns  Prefecturii
Constanța, care urmează să le ofere, ulterior, un răspuns
avizat.

Așa  se  face  că,  până  la  răspunsul  prefectului  județului
Constanța, proiectul privind alegerea viceprimarului Mangaliei
a fost retras.

Daniel Georgescu și-a preluat
mandatul de deputat: „Nu o să
vă dezamăgesc!”
27 decembrie 2024 19:32

Primarul  comunei  Limanu,  Daniel
Georgescu, și-a preluat mandatul de
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deputat,  fiind,  astfe,  singurul
parlamentar din zona Mangaliei.
Într-o postare pe rețelele de socializare, Daniel Georgescu a
scris:

„Vă mulțumesc!

Am preluat oficial certificatul de deputat. Sunt azi, aici,
datorită vouă. Nu o să vă dezamăgesc. Voi fi vocea voastră, a
constănțenilor, din Parlament.

Constanța înapoi în TOP!”

Pe aceeași temă:

Rezultatele finale ale alegerilor parlamentare în județul
Constanța. Cum s-au împărțit voturile în sudul litoralului
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Se oprește apa pe mai multe
străzi  din  municipiul
Constanța!
27 decembrie 2024 19:32

Miercuri  –  11  decembrie  2024,
echipele  RAJA  execută  lucrări  de
sectorizare  și  montare  a  unor
debitmetre  la  nivelul  rețelelor
stradale, în cadrul contractului –
“Realizare  cămine  și  instalație
mecano  hidraulică  pentru
modernizare  și  sectorizare  pe
rețelele  de  distribuție  apă  și
reabilitarea  sistemului  de
alimentare  cu  apă  “  de  la
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intersecția  străzilor  Avram  Iancu
cu  București  din  municipiul
Constanța.
Astfel,   în  intervalul  orar  09.30  –  13.00,  se  va  sista
furnizarea apei potabile, în zona delimitată de străzile: bd.
1 Decembrie 1918 – Prelungirea I.C. Brătianu – Avram Iancu –
București  –  ale.  Garofiței  –  bd.  1  Decembrie,  cu  punctul
termic 24, precum și la Școala Gimnazială nr. 24 „Ion Jalea”.

Rugăm utilizatorii din zona menționată să își asigure rezerva
minimă de apă pentru consum și uz casnic în perioada în care
va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacității  de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea furnizării serviciilor.


